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BesluitenlijstBesluitenlijstBesluitenlijstBesluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op    donderdag donderdag donderdag donderdag 

3 december3 december3 december3 december    2009200920092009 om  om  om  om 19191919....33330 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster    

    

Aanwezig:Aanwezig:Aanwezig:Aanwezig:    

de heer N.C.M. de Lange (voorzitter) 

de heer C.J. Jonges, griffier 

de heer W. Zeekant (VVD) 

mevrouw E.J. Helder-Pauw (VVD) 

mevrouw C. van den Berg (PvdA) 

de heer G.H.L. Heikens (PvdA) 

de heer K.C. Visser (BPP) 

de heer M. Bakker (BPP) 

de heer N.J.J.J. Buis (CDA) 

 

Afwezig met kennisgeving:Afwezig met kennisgeving:Afwezig met kennisgeving:Afwezig met kennisgeving:    

de heer A.N. Commandeur (CDA) 

de heer G.H. Hefting (wethouder) 

 

Mede aanwezig:Mede aanwezig:Mede aanwezig:Mede aanwezig:    

de heer J.C. Klaver (wethouder) 

mevrouw S.M. Ruys-Buskermolen (wethouder) 

mevrouw L. van het Kaar (hoofd sector Samenleving) 

mevrouw E. Kroese-Vrolijks (gemeentesecretaris) 

 

1.1.1.1. Opening.Opening.Opening.Opening.    

De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het college, 

de ambtelijke ondersteuning, de aanwezigen op de publieke tribune en de kijkers naar de live 

uitzending via de website van harte welkom. 

    

2.2.2.2. Vaststelling van de agenda.Vaststelling van de agenda.Vaststelling van de agenda.Vaststelling van de agenda.    

De commissie stelt deze ongewijzigd vast. Gezien het artikel vandaag in het Noordhollands 

Dagblad over de Bibliotheek Waterland kan agendapunt 10 worden geschrapt, grapt de heer 

Heikens (PvdA). 

    

3.3.3.3. Presentatie over fusie SPOOR en OPSOPresentatie over fusie SPOOR en OPSOPresentatie over fusie SPOOR en OPSOPresentatie over fusie SPOOR en OPSO 

De heren J.K. Hus, bestuursmanager bij SPOOR, en J. de Graaf, algemeen directeur van OPSO, 

verzorgen een presentatie over de voorgenomen fusie van beide onderwijsorganisaties. 

Het streven is om deze fusie binnen een jaar te realiseren. De gemeenteraden van de 8 

betrokken gemeenten krijgen in de loop van 2010 een voorstel tot besluitvorming hierover 

voorgelegd. 

     

4.4.4.4. Inventarisatie Inventarisatie Inventarisatie Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.inspraak bij de verschillende agendapunten.inspraak bij de verschillende agendapunten.inspraak bij de verschillende agendapunten.    

De heer H.W.E.Ö. Heijmans heeft zich aangemeld om in te spreken bij de agendapunten 5 en 

13.    

    

5.5.5.5. Beleid ten aanzien van mantelzorgwoningen.Beleid ten aanzien van mantelzorgwoningen.Beleid ten aanzien van mantelzorgwoningen.Beleid ten aanzien van mantelzorgwoningen.        

De De De De behandeling van dbehandeling van dbehandeling van dbehandeling van dit agendapunt is in gezamenlijkheid van de it agendapunt is in gezamenlijkheid van de it agendapunt is in gezamenlijkheid van de it agendapunt is in gezamenlijkheid van de commissiecommissiecommissiecommissiessss grondgebied  grondgebied  grondgebied  grondgebied en en en en 

samenleving.samenleving.samenleving.samenleving.    

De heer Heijmans    spreekt in namens de Cliëntenraad WMO. Hij heeft problemen met 2 

elementen in de reactie van het college op de brief van de cliëntenraad. 
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De leden Visser (BPP), Heikens (PvdA), Helder-Pauw (VVD) en Buis (CDA) maken de opstellers 

van de beleidsnotatie complimenten en stellen enkele vragen. 

In haar beantwoording zegt wethouder Ruys-Buskermolen onder meer niet bang te zijn voor 

misbruik , omdat men niet zomaar een mantelzorgindicatie krijgt via het CIZ. Ze verwacht, dat 

het in Beemster om circa 2 aanvragen per jaar zal gaan. 

De commissie kan zich unaniem met het voorstel van het college verenigen. 

    

6.6.6.6. Vaststellen Vaststellen Vaststellen Vaststellen besluitenlijst besluitenlijst besluitenlijst besluitenlijst van de vergadering van van de vergadering van van de vergadering van van de vergadering van 29 oktober29 oktober29 oktober29 oktober    2009.2009.2009.2009.    

De commissie stelt dit verslag ongewijzigd vast. Naar aanleiding van het verslag vraagt mevr. 

Helder-Pauw naar de toegezegde beantwoording. Wethouder Ruys-Buskermolen merkt op, dat 

de meningen van de bewoners van Hogerlust verdeeld zijn. Het college heeft besloten de 

huidige situatie te handhaven. Er wordt hard gewerkt aan het antwoord op de vragen van 

mevr. Helder-Pauw over subsidies. 

    

7.7.7.7. Ingekomen stukken.Ingekomen stukken.Ingekomen stukken.Ingekomen stukken.    

- Brief d.d. 10 november 2009 van burgemeester en wethouders over alcoholmatigingbeleid. 

Vanuit de commissie wordt aangedrongen op enige haast bij het opstellen van een 

beleidsstuk over dit onderwerp. 

- brief d.d. 12 november 2009 van burgemeester en wethouders met de beantwoording van 

de vraag van de heer Zeekant over de muziekschool. 

De commissie neemt kennis van dit stuk en de nadere toelichting van wethouder Klaver.  

     

8.8.8.8. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).    

Er zijn geen mededelingen. 

    

9.9.9.9. Aanleggen brandmeldinstallatie in het kinderdagverblijf Ootje Tontel.Aanleggen brandmeldinstallatie in het kinderdagverblijf Ootje Tontel.Aanleggen brandmeldinstallatie in het kinderdagverblijf Ootje Tontel.Aanleggen brandmeldinstallatie in het kinderdagverblijf Ootje Tontel.    

De commissie kan zich met dit voorstel verenigen. 

    

10.10.10.10. Sanering tekort bibliotheek WaterlandSanering tekort bibliotheek WaterlandSanering tekort bibliotheek WaterlandSanering tekort bibliotheek Waterland....    

De commissieleden zijn ontstemd over het ontstaan van de tekorten. De leden brengen 

vanavond nog geen definitief fractiestandpunt uit, maar wachten daarmee tot de 

raadsvergadering op 17 december 2009. 

    

11.11.11.11. Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd 

moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen 

worden.worden.worden.worden.    

De commissie adviseert om de punten 5 en 9 op de A-lijst en punten 10 op de B-lijst te zetten. 

    

12.12.12.12. Actielijst commissie samenleving.Actielijst commissie samenleving.Actielijst commissie samenleving.Actielijst commissie samenleving.    

Actiepunt 4 (Behandelen financiële problemen bibliotheek Waterland) vervalt. 

    

13.13.13.13. Rondvraag.Rondvraag.Rondvraag.Rondvraag.    

De heer Heijmans    spreekt in namens D66 Beemster. Hij pleit er voor om de bewoners van 

Zuidoostbeemster te betrekken bij de invulling van de vrijkomende locaties De Bloeiende 

Perelaar, Buurthuis en De Spelemei. 

De heer Visser (BPP) vraagt naar de beantwoording van een brief van de bewoners van de 

Dirk Dekkerstraat en de Pieter Kramerstraat. Het verzoek van de bewoners is om niet alles vol 

te bouwen. Wethouder Ruys-Buskermolen zegt dat de bewoners worden uitgenodigd voor een 

gesprek.  
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De heer Zeekant gaat in op het betoog van de heer Heijmans. Wethouder Ruys-Buskermolen 

zegt dat er nog geen plannen zijn voor de door de heer Heijmans genoemde locaties.    

    

14.14.14.14. SSSSluitingluitingluitingluiting....    

De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur onder dankzegging voor ieders bijdrage en 

aandacht....    

    


